



OCCUPATIONAL RETIREMENT SCHEMES ORDINANCE
《職業退休計劃條例》

Supplementary Form 4A
 which shall form part of the
 Annual Return Form ORS-4
 補充表格 4A
 此表格是周年申報表格
 ORS-4 的一部分

For continuation of item (2) of the Section IV of the Annual Return for additional entries of contribution particulars relating to each relevant employer

供接續本周年申報表第 IV 部第(2)項填報額外的每名有關僱主供款詳情

Name of the Scheme
 (in English) : _____

該計劃的名稱(填寫英文) : _____

The financial year:
 該財政年度 : From

--	--	--	--	--	--

 to

--	--	--	--	--	--

由 Day Month Year 至 Day Month Year
 日 月 年 日 月 年

(a) Name of the relevant employer (in English): _____
 有關僱主姓名 / 名稱(填寫英文) :

(Insert surname first for individual 如屬個別人士，先填寫姓氏)

(b) Business registration no. in Hong Kong of the relevant employer, if any: _____
 有關僱主的香港商業登記號碼 (如有的話) :

(c) Percentage of salary, wages or payroll of scheme members required to be contributed by the relevant employer in respect of his employees in accordance with the terms of the Scheme (“contribution rate”) :
 按照該計劃條款，有關僱主就其僱員按其薪金、工資或薪金總額向計劃所作出供款的百分率 (「供款率」) :

[If there are different employer’s contribution rates applicable to different classes of scheme members, specify the respective rates.]
 (如不同類別的計劃成員有不同的僱主供款率，請分別說明有關比率。)

Class of members 成員類別	Percentage 百分率
_____	_____
_____	_____
_____	_____
_____	_____

(d) Amount of contributions made to the Scheme by the relevant employer in respect of the members of the Scheme (who are holders of Hong Kong identity cards or who are employed by him in Hong Kong) in the financial year:
 有關僱主在該財政年度內就該計劃成員 (香港身分證持有人或在香港受僱者) 向該計劃所作的供款額 :

\$ (in Hong Kong dollars)
 港元

(i) Ordinary annual contributions	_____
普通周年供款	
(ii) Initial/special contributions, if any	_____
初期 / 特別供款 (如有的話)	
(iii) Total contributions	_____
供款總額	

NOTE: This supplementary form can be photocopied for further entries if necessary.
 註：如有需要，可影印本補充表格以填報其他有關的供款詳情。